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نكته بازی

با پرسپولیس بازی کن، بمان!
مســابقات این هفتــه لیگ برتــر تلفات ســنگینی گرفت و 
2سرمربی از تیم های خود جدا شدند. در شرایطی که محمود 
فکری گفته بود اگر نتواند به هوادار کمک کند در نیم فصل از 
این تیم جدا خواهد شــد، باخت عجیب 5گله مقابل سپاهان 
حتی مانع از این شــد که او تا تعطیــات روی نیمکت هوادار 
بماند. دیــروز در حالی خبر جدایی فکری منتشــر شــد که 
همزمان باشگاه نساجی هم با استعفای مهدی رحمتی موافقت 
کرد؛ مردی که در آخرین بازی اش با 4گل به استقال باخت 
و کلکسیون ناکامی هایش را کامل کرد. این اتفاقات در حالی 
رخ می دهد که برعکس استقال و سپاهان، بازی با پرسپولیس 
در این هفته ها باعث بقای مربیان ناکام شــده است؛ چنان که 
جای عبدالله ویسی و سیروس پورموسوی در نفت و استقال 

خوزستان محکم تر شد!

یعنی تا قبل از 3گل، شیرازه داشتید؟
تا از مبحث شــیرین محمود فکری رد نشــده ایم، نگاهی هم به 
اظهارنظر جالب او در نشست خبری بعد از شکست 5گله تیمش 
برابر سپاهان بیندازیم. فکری که در این فصل از 13بازی کا فقط 
2برد به دست آورد و با چنین کارنامه ای از هوادار جدا شد، پس از 
شکست اخیر گفت: »با دریافت گل سوم مقابل سپاهان، شیرازه تیم 
ما از هم پاشــید.« خب، این یعنی 3گل اول را در حالی از سپاهان 
خوردید که تیمتان هنوز شیرازه داشت؟ 3گل اول به ترتیب دقایق 
9، 24 و 44 به ثمر رسید؛ یعنی با فواصل نسبتا منظم و پراکندگی 
یکدست. بعد از گل سوم هم که نیمه تمام شد و 15دقیقه فرصت 
داشــتید شــیرازه تیمتان را احیا کنید. بهانه هایتان کمی آبکی 

نیست استاد؟

برنده ها شاکی ترند
عجایب فوتبال ایران یکی، دو تا نیســت؛ یعنــی هر لحظه ممکن 
اســت اتفاق جدیدی رخ بدهد کــه آدم را شــگفت زده کند. در 
شرایطی که معمولا تیم های بازنده نســبت به اشتباهات داوری 
موضع می گرفته انــد، این هفته 2تیمی که بــا نتایج قاطع مقابل 
رقبا به پیروزی رسیده بودند، در این مورد بیانیه های تندی دادند. 
ملوان که در رفسنجان مس را با 4گل شکست داده بود، با انتشار 
اطاعیه ای خواهان اســتفاده از سیســتم کمک داور ویدئویی در 
فوتبال ایران شــد و بعد هم نوبت سپاهان رســید که بیانیه تند 
مشابهی بدهد، آن هم درحالی که این تیم با 5گل موفق به شکست 
هوادار شده بود. البته که شــما می توانید 10گل بزنید و باز هم از 
اشتباهات داوری متضرر شوید اما خوب است در این بلبشو لااقل 

برنده ها وا بدهند و غر نزنند.

درجا بزنم
کارم تمام است

مهدی تارتار مدعی است بازیکنانش شایسته بهترین ها هستند و 
ملوان هم این لیاقت را دارد که در تیم ملی بازیکن داشته باشد

ایران صاحب 
کرلینگ شد

ورزش زمســتانی کرلینــگ زیرنظر 
فدراسیون اســکی فعالیت خودش را 
رســما آغاز کرد. مراسم افتتاحیه این 
رشته زمستانی در پیست یخ مجموعه 
ایران مال برگزار شد که در این مراسم 
قهرمانانی از رشــته های وزنه برداری، 
تیروکمــان و شمشــیربازی حضور 
داشتند. بهداد سلیمی، علی پاکدامن و 
زهرا نعمتی مهمانان مراسم افتتاحیه 

کرلینگ بودند.
عبــاس نظریان، رئیس فدراســیون 
اســکی و ورزش های زمســتانی در 
مراسم افتتاحیه گفت: »امروز یک 
نقطه عطــف در ورود ورزش های 
نو به ایران اســت. اسکی در ایران 
ســال ها قدمــت دارد، ولی  این 
رشته ها همچون کرلینگ جوان 
است و کار زیادی در پیش دارد. 
المپیک زمســتانی با 15رشته 
برگــزار می شــود و آرزویم این 
است که به زودی بتوانیم در این 
رشته در المپیک زمستانی حضور 
داشته باشیم. بازی های آسیایی 
زمستانی، کرلینگ دارد و امیدوارم 
انجمن کرلینگ بتواند به رشد برسد 
و در آنجا با کاروانی متشکل از چند 
رشــته و فراتر از اسکی حضور داشته 

باشیم.«
محمــود عبداللهــی هم کــه رئیس 
این انجمن جدید در ایران اســت، از 
برنامه هایی که بــرای کرلینگ دارد، 
صحبت کرد: »اعام موجودیت کردیم 
و گــزارش آغاز فعالیــت کرلینگ به 
فدراســیون جهانی ارسال می شود تا 
درخواست عضویت کنیم. پس از آن 
درخواســت مربی خارجی می دهیم 
و ســپس فراخوان جــذب بازیکن 
خواهیم داد. ایرانیانــی در خارج از 
کشور هستند که در این رشته فعالیت 
دارند و می توانند به ما کمک کنند. با 
شورای شهر و شهرداری تهران برای 
تجهیز یک ســوله رایزنی کرده ایم تا 
بتوانیم در آنجا اســتعدادیابی کنیم 
و بحث فعالیت در حــوزه قهرمانی در 

پیست بازار بزرگ ایران انجام شود.«

امیرحسین اعظمی|  نمایش درخشان ملوان با مهدی تارتار همچنان ادامه 
دارد و آنها این هفته مس رفسنجان را در زمین خودش با 4گل در هم کوبیدند. 
ملوان حالا در جمع بالانشین های لیگ قرار دارد و تارتار هم تأکید می کند که 
آنها دوست دارند تا پایان لیگ برتر، با مدعیان و بالانشین های جدول رقابت 
کنند. تارتار درخصوص بازی با مس، شرایط ملوان برای نیم فصل دوم و مسائل 

مختلف دیگر به سؤالات همشهری پاسخ می دهد.

   کمتر کسی تصور می کرد مس را در زمین خودش با 4گل 
شکست بدهید. درخصوص بازی صحبت می کنید؟

در مجموع شاهد بازی زیبا و تماشاگرپســندی بودیم. ما بازی را خوب شروع 
نکردیم ولی خوشبختانه در یکی از ضدحمات به گل اول رسیدیم. پس از این 
گل، بازی متعادل شد و توانستیم گل دوم را بزنیم که تیم مس به هم ریخت. در 
شروع نیمه دوم مس با 3تعویض تغییراتی ایجاد کرد و شروع خوبی داشت، ما گل 
خوردیم و کار سخت شد. وقتی نتیجه بازی 2 بر صفر است و اختاف به یک گل 
می رسد، احتمال شکست هم وجود دارد. پس از آن گل، مس فشار زیادی به ما 
وارد کرد که خوشبختانه با اخراج بازیکن حریف کار ما راحت شد و توانستیم از 
فضایی که ایجاد شد، به خوبی استفاده کنیم و گل های بعدی را به ثمر برسانیم. 

حتی می توانستیم بیشتر از 4گل هم بزنیم.

   ساکت الهامی بعد از بازی به داوری معترض بود و تأکید 
کرد که اگر دفاع وسط شــما در دقایق ابتدایی اخراج می شد، شاید 

همه  چیز فرق می کرد.
اگر قرار باشــد تیمی بابت داوری طلبکار باشــد، آن تیم ما هستیم. دقیقه6 
بازیکن تیم حریف باید اخراج می شد که این اتفاق رخ نداد و اواخر بازی هم یک 
موقعیت گل را برای ما آفساید گرفتند که آفساید نبود. با این حال، باید بگویم 
که آقای اکرمی جزو داوران سالم و پاک فوتبال ایران هستند و به این حرفی که 

زدم اطمینان دارم.

   نتایج خوب ملوان باعث شده تا مورد تمجید رسانه ها، 
کارشناسان و اهالی فوتبال قرار بگیرید.

بیشتر از همه  چیز برای مردم انزلی و هواداران ملوان خوشحال هستم. آنها عاشق 
تیمشان هستند و ما هر روز در تمرینات شاهد هستیم که تعدادی از هواداران به 

زمین حسن رود می آیند. این در حالی است که فاصله زمین تمرین ما تا 
سطح شهر کم نیست. از طرفی باید از بازیکنان ملوان هم تشکر کنم. آنها 

شایسته بهترین ها و شایسته بیشتر دیده شدن هستند و ملوان این لیاقت 
را دارد که در تیم ملی هم بازیکن داشته باشد.

   در چند روز اخیر هــم این بحث مطرح شــد که با 
پیشنهادهایی مواجه شده اید. آیا این موضوع حقیقت دارد؟

من زیاد دوست ندارم در مورد این مسائل صحبت کنم. پیشنهاد رسمی به 
دستم نرسیده و مهم تر از همه باید بگویم که تمام تمرکز من روی موفقیت 

ملوان است و به چیز دیگری فکر نمی کنم.

   فکر می کنید در بازی بعدی، تراکتور را هم شکست بدهید؟
قطعا بازی آسانی در پیش نخواهیم داشت. تراکتور تیم باشخصیتی است ولی ما 
هم مقابل مدعیان پا پس نمی کشیم و می خواهیم دوباره خودمان را ثابت کنیم.

   ملوان امسال تهاجمی بازی می کند و این در حالی است که 
سال های گذشته، برخی عقیده داشتند تفکرات شما تدافعی است.

ملوان از چند دهه پیش به یک تیم تهاجمی معروف بود و هواداران این تیم هم 
فوتبال تهاجمی را دوست دارند. هر تیمی شرایط و فلسفه خاص خودش را دارد 
و من به عنوان یک مربی قرار نیست همیشه در یک حالت بمانم. برای یاد گرفتن 
هیچ وقت دیر نیست. اگر غرور داشته باشم یا مدام »منم« بگویم، همه  چیز 

خراب می شود و اگر درجا بزنم، کارم تمام است.

   فکر می کنید در مربیگری به آن چیزی که شایسته اش 
بوده اید، رسیده اید؟

من نمی توانم در مورد خودم قضاوت کنم. فقط ایــن را می دانم که باید برای 
موفقیت تاش کنم و اتفاقی که باید رخ بدهد، در زمان خودش رخ خواهد داد.

   استفاده از VAR در دربی حاشیه های زیادی ایجاد کرد. 
به نظر شما با ورود این تکنولوژی، می توان این حاشیه ها را کنترل کرد؟
فوتبال ما نیاز به VAR دارد تا زحمات یک تیم با یک سوت اشتباه هدر نرود. 

اگر هم دیگران بی نظمی ایجاد کنند، باید با آنها برخورد جدی صورت بگیرد.


